
č. 48/2014 

Zápis ze zasedání výkonného výboru ALKŽH, 
komise ženského hokeje ČSLH 

Praha  21.12.2014     9:30 

Přítomni:  Petr Wadowski, Roman Kosina, Karel Hornický, Rosťa Walica 
Omluven : Karel Manhart  

Hosté:    Karel Jankovič, Rudolf Valla, Josef Štoudek, Martin Mašek, 
  Za týmy ze Slovenska: Martin – Vladimír Polakovič, Ivan Záborský 

     Topolčany – Dušan Macho 

 
Program 

1) -  Kontrola úkolů 
2) -  Reprezentace 

3) -  Výjimky startu v ŽL 

4) -  Liga žen 2014/2015   
5) -  Různé dle potřeby 

6) -  Účast týmů ze Slovenska v lize žen 
 

1) Kontrola úkolů   
Úkol  47-01  – Podklady pro jednání - splněno      

                    

2)   Reprezentace  
- Rudolf Valla podal zprávu za U15, Josef Štoudek za U18. 

- Karel Jankovič informoval o průběhu kvalifikace žen v Japonsku. 
 

3) Výjimky startu v chlapeckých soutěžích  - nebyly doručeny řádné žádosti  

 
4) Liga žen 2014/2015    

- V posledním období se množí žádosti o změnu termínů utkání pro nedostatek hráček.  
- Jednotný hrací den pro ligu žen zatím nelze stanovit. Chlapecké soutěže mají hrací dny soboty i 

neděle a mají na ZS přednost.  
- Trenérské licence „B“ v lize žen. Oddíly by se měli připravit na tuto podmínku. 

- Závěrečný turnaj FINAL FOUR bude uspořádán 28.3. a 29.3.2015 v Přerově. Utkání budou mít za-

čátky v 10:00 a 13:00. V neděli budou předány medaile a poháry. Startovné pro zúčastněná druž-
stva bude 5000,- Kč. Organizaci zajistí KSLH Libereckého kraje Karel Hornický.  

 
5) Různé 

-   Seminář trenérů ligy žen – v termínu konání FINAL FOUR bude uspořádán seminář. 

Úkol  48-01  –  Připravit seminář trenérů       
                   Odpovědnost: Hornický, Manhart   – termín do 15.3.2015, zprávy průběžně 

 
6) Účast týmů ze Slovenska v lize žen   

Během diskuse na uvedené téma byly zaznamenány následující poznatky. 

-  Obdobně jako ALKŽH v ČR je na Slovensku Rada ligové komise, v níž je jeden zástupce z každého 
oddílu ženské ligy, předsedkyně sl. Kožanová. Rada se schází cca 1x za 2 měsíce. 

- Nejlepší hráčky z oddílů jsou soustředěny do ŠKP Bratislava a tvoří základ reprezentace SVK. 
- Účast Martina v lize žen je přínosem pro obě strany, včetně poznání nových hráček. Martin hraje 

bez nejlepších hráček (ŠKP Bratislava). 
- V obou zemích není podpora společné ligy. Hlavním důvodem jsou finance a čas. 

- Zajímavá je myšlenka turnajů „o společného mistra“ . Tzn. základní části by byly odehrány 

v jednotlivých zemích včetně mistra republiky a pak finálový turnaj.     
Závěrem bylo dohodnuto, že obě strany budou dále projednávat možnost a podobu společné soutěže 

s tím, že musí být souhlas obou svazů a podepsána společná smlouva.     
         

                   Petr Wadowski 

 
Jednání ukončeno ve 12:30            Příští jednání v Praze dne 28.1.2015 od 13 hod. 

    


